
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 16. november 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Samrådsspørgsmål K
Mener ministeren, at det er acceptabelt, hvis USA har bedrevet industrispionage mod
danske myndigheder og virksomheder via FEs kabeltapninger og for at få informationer
om bl.a. det milliardstore kampflykøb?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Eva Flyvholm (EL).

På udvalgets vegne
Naser Khader
formand

1/1

Forsvarsudvalget 2020-21
FOU Alm.del -  Samrådsspørgsmål K

Offentligt


